

REPUBLIQUE DU CAMEROUN
Paix – Travail – Patrie

NATIONAL SCHOOL OF LOCAL
ADMINISTRATION



REPUBLIC OF CAMEROON
Peace – Work – Fatherland

NATIONAL SCHOOL OF LOCAL
ADMINISTRATION

N° 000599 / NASLA/DGA/DECS Adm2/a

Buea, 23 MARS 2026

COMMUNIQUE

Dans le cadre du recrutement des stagiaires de la formation continue au titre du premier semestre, session 2026, le Directeur Général de la National School of Local Administration (NASLA) informe les professionnels exerçant dans les domaines de compétences et spécialités de l'administration locale au Cameroun et à l'étranger de la disponibilité de certaines places, dans des parcours métiers spécifiques, ainsi qu'il suit : /
Within the framework of the admission of trainees for In-service training for the first semester of the 2026 academic year, the Director General of the National School of Local Administration (NASLA) hereby informs professionals working in areas of competence of local government in Cameroon and abroad that there are still places available in the following specific career paths:

Parcours métiers / Career paths	Nombre de places encore disponibles / Number of places still available
Responsable du développement territorial / Territorial Development Officer	19
Responsable hygiène et salubrité publique / Public Health and Sanitation Officer	19
Responsable état civil et gestion des services sociaux / Civil Status and Social Service Management Officer	23

A cet effet, il invite les personnes intéressées à faire parvenir leurs dossiers complets au plus tard le 31 mars 2026, en ligne sur le site internet de la NASLA : www.nasla.cm ou au siège de la NASLA à Buea (Service des Examens) contre récépissé.

Enfin, il rappelle que les pièces constitutives du dossier, sont contenues dans l'appel à candidatures n° 003975/Adm2/a/CA/NASLA du 8 décembre 2025 disponible aux endroits indiqués ci-dessus ./-

In this regard, interested persons are invited to submit their complete application files on or before 31 March 2026, online via the NASLA website: www.nasla.cm or at the NASLA Headquarters in Buea (Service in charge of examinations). A receipt will be issued upon submission of the application file.

He also reminds applicants that the documents required for the application are listed in the Call for Applications No. 003975/Adm2/a/CA/NASLA of 8 December 2025, available at the addresses indicated above. ./-



The Director General
Le Directeur Général

Janyitiku E. Baye
Administrateur Civil Principal